

# MO EXPRESS

Served From 12pm to 8pm  
Three-Course for MOP 178 (Including a Choice of Soft Drink)



**文華東方輕怡套餐**  
供應時期由中午 12 時至 8 時  
任選三款澳門幣 178 (包括一杯汽水)

## 頭盤 STARTER

Creamy Sweet Corn and Potato Soup  
粟米薯蓉湯

Deep-Fried “Phoenix” Shrimp Roll with Wasabi Mayo and Ebiko  
芥末鳳尾蝦卷

Salad of the Day  
是日沙律

## 主菜 MAIN COURSE

Kurobuta Pork Tender Bone Curry Served with Jasmine Rice and Sautéed Round Cabbage  
豬軟骨咖喱飯配炒椰菜

Double Boiled Herbal Chicken Soup with Chinese Yam Noodles and Choy Sum  
藥膳雞腿山藥麵

“Sea Dog”  
Brioche Bun, Crabstick, Scrambled Egg with Shrimp Served with French Fries  
“海鮮熱狗” 奶油麵包配蟹柳及蝦仁炒蛋伴炸薯條

Upgrade to any of our A la Carte main dishes for only additional MOP 88  
另加澳門幣 88 升級為配以在餐牌上任選一道菜(除了以下的三道菜)

Or 或

Upgrade to our Signature main dishes for only additional MOP 118 select from  
Singaporean Lobster ‘Laksa’/ Hainanese Chicken Rice / Pork & Chicken Satay  
另加澳門幣 118 升級為新加坡龍蝦叻沙，海南雞飯或雞及豬肉沙嗲串

## 甜品 DESSERT

Choice of Cake from The Mandarin Cake Shop  
自選是日蛋糕

Exotic Fruit Platter  
時令鮮果

另加澳門幣 40 配以精選蛋糕  
Additional MOP 40 for upgrade Chef Sebastien Signature Cakes  
另加澳門幣 20 配以咖啡或茶  
Additional MOP 20 for upgrade Coffee or Tea of Your Choice

如您有任何飲食禁忌或特殊需要，請事先告知我們。廚師團隊非常樂意調整菜譜  
但在製作過程中無法保證去除所有致敏物質

Do not hesitate to inform our colleagues in case of any dietary requirements  
Please consider that we cannot guarantee to 100% allergens free as we use multipurpose facilities

所有價格以澳門幣計算，另加 10%服務費及 5%政府旅遊稅。  
All prices are in Macau Patacas, subject to 10% service charge and 5% government tax.